



## Protokoll sektionsmöte HTM2 2018-12-04

<b>Närvaro:</b>	Tim Djärf	Talman
	Viktor Claesson	Propagandamästare, tillika sekreterare
	Anna Qvil	Ordförande
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Axel Syrén	Cafémästare
	Jesper Graham	Överphös
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Fred Nordell	Skattmästare
	Daniel Åhlin	Sexmästare
	David Larsson	Revisor
	Adina Borg	
	Albin Sverreson	
	Alexandra Bucei	
	André Arnesson	
	Anna Dahlström	
	Arvid Bengtsson	
	Axel Svensson	
	Christian Saeland	
	Christopher Jörntell	
	Elin Hanstorp	
	Emil Wihlander	
	Emmy Edfors	
	Erik Gilbertsson	
	Filip Tran	
	Filip Vannfält	
	Gabriel Sjöberg	
	Hanna Höjbert	
	Hannes Lantz	
	Hedda Klintskog	
	Hugo Mattsson	
	Inger Gundersen	
	Jacob Säll Nilsson	
	Jesper Berg	
	Joel Bäcker	
	Joel Jonsson	
	Johannes Törnblom	
	Jonathan Schoultz	
	Josef Djärf	
	Julia Nolinder	
	Kasper Boye Frick	
	Linus Åbrink	
	Lucy Albinsson	
	Lukas Lönnborn	
	Marie Ask Ugglå	
	Martin Bergman	



Martin Johansson  
Niklas Bruce  
Niklas Hedström  
Nils Ceberg  
Nils Stridbeck  
Noah Mayerhofer  
Oscar Sigurdsson  
Oskar Damkjaer  
Oskar Ström  
Rasmus Andersson  
Rasmus Göransson  
Rebecca Liss  
Sandra Nyström  
Sean Jentz  
Tove Sölve  
Yuhui Tong  
Åke Edqvist



- §1 Talman förklarar mötet öppet Talman Tim Djärf förklarade mötet öppnat 17:24.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt**:  
**att** godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera:  
  - Josef Djärf
- §4 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Mötet **beslöt** att välja följande justerare:  
  - Jonathan Schoultz
  - Rasmus Göransson
- §5 Föredragningslista Christian Saeland **yrkar**:  
**att** vi flyttar fram punkt 19 och 20 till att tas upp mellan punkt 10 och 11  
Emil Wihlander **yrkar**:  
**att** lägga till *Vice Skattmästare* under §27 Val\*  
Mötet **beslöt**:  
**att** bifalla båda yrkanden  
**att** bifalla den framvaskade föredragningslistan
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**:  
**att** lyfta den sena handlingen  
**att** godkänna protokoll HTM2-2017
- §7 Meddelanden Det är en stor våg av rån som pågår i Lund just nu. Se till att vara försiktiga.  
Styrelsen har skickat ut ett mejl angående anmälan till tackfesten. Det har kommit fram att det har hamnat i skräpposten för flera. Ta därför gärna en kik så ni inte missar mejlet.  
Sektionen håller i en Musikhjälpengala.  
Sektionen anordnar ett Nollningstack, se till att anmäla er.
- §8 Verksamhetsrapport från styrelsen Anna Qvil presenterade verksamhetsrapporten.  
Mötet **beslöt**:  
**att** lägga rapporten till handlingarna
- §9 Sektionens ekonomiska status Vi ligger över likviditetsgränsen. Just nu förväntas dock en del



utgifter och intäkter, men med dem förväntas vi fortfarande ligga inom gränserna.

Mötet **beslöt**:

**att** lägga informationen om vår ekonomiska status till handlingarna

§10 Uppdatering  
angående  
gyckelsituationen

Christian Saeland presenterade uppdateringen. Mötet **beslöt**:

**att** lägga uppdateringen till handlingarna

§19 Motion:  
Omstrukturering av  
trivselsrådet

Christian Saeland presenterade motionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla motionen

§20 Motion:  
Trivselmästare i  
styrelsen

Christians Saeland presenterade motionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Den andra att-satsen faller på grund av att §19 biföll.

**Ordningsfråga** om byte av sekreterare till Daniel Jannemyr Åhlin.

Mötet **beslöt**:

**att** byta sekreterare till Daniel Jannemyr Åhlin

Martin Johansson **yrkar**:

**att** man ålägger styrelsen tillsammans med Framtidsutskottet och trivselsrådet:

*att jobba vidare med denna frågan, och att rapportera framsteg antingen genom en motion/proposition eller en informationspunkt på VTM*

**Ordningsfråga** om streck i debatten.

Mötet **beslöt**:

**att** dra streck i debatten

**att** avslå motionen i sin helhet

**att** bifalla Martins yrkande

§11 Nästa års budget

Fred Nordell presenterar nästa års budget och motiverar ändringen till basmodellen.

Mötet frågar Fred och Styrelsen.



**Ordningsfråga** om att byta tillbaka till Viktor Claesson som sekreterare.

Mötet **beslöt**:

**att** återta Viktor Claesson som sekreterare.

Oskar Ström **yrkar**:

**att** ändra budgetpost 5400 från 25250 SEK till 32250 SEK.

Detta blir uppdelat i 4000 per stabsmedlem, 500 kr per pep-par (om det är 9 i år igen), 5250 till tröjor

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla Oskars yrkande

**att** bifalla budgeten.

§12 Nästa års verksamhetsplan

Mötet beslöt att ta matpaus i 40 minuter, från och med 19.00. Mötet återupptogs 19:40.

Fred Nordell presenterade verksamhetsplanen för 2019.

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla verksamhetsplanen för 2019

§13 Policy för fonder

Fred Nordell presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla policyn för fonder

§14 Proposition: Lägga till Framtidsutskottet i tackpolicyn

Daniel Jannemyr Åhlin presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla propositionen

§15 Proposition: Policy för röstning

Axel Syrén presenterade propositionen.

Tim Djärf **yrkar**:

**att** stryka paragraf 3 i policyn

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla Tims yrkande

**att** bifalla den framvaskade policyn

§16 Proposition: Delegera till Framtidsutskottet

Fred Nordell presenterade propositionen.

Axel Syrén **yrkar**:

**att** vi ålägger Framtidsutskottet:



*att se över vilka aspekter av förhandlingsordningen som regleras var och på vilken detaljnivå. De bör även se över vad som kan förändras och hur det bör vara.*

**Mötet beslöt:**

**att** bifalla Axels yrkande

**att** bifalla den framvaskade propositionen.

§17 Motion: Ändra  
Hovmästare till  
Hovmästare Tillika  
Vice Sexmästare

Jesper Berg presenterade motionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Oskar Ström yrkar:

**att** stryka att-satserna 1 till 3

**att** stryka den andra under-att-satsen i fjärde att-satsen:

*att överta sexmästarens funktion i dennes frånvaro*

**Mötet beslöt:**

**att** bifalla Oskars yrkande

**att** bifalla den framvaskade motionen

§18 Motion: Ändra  
delegation av  
schemaläggning

Jesper Berg presenterade motionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

**Mötet beslöt:**

**att** bifalla motionen.

§21 Motion: Tröjor till  
Trivselsrådet

Noah Mayerhofer presenterade propositionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Noah Mayerhofer yrkar:

**att** ändra att-satsen till:

*att under 3.3 Funktionärsposter i tackpolicyn med rätt till subventionering av tröja lägga till posterna Likabehandlingsombud, Skyddsombudunder och Världsmästare under Trivselsrådet*

**att** lägga till att-satsen:

*att öka kostnaden för konto 5400 under Trivselsrådets budget för 2019 från 350kr till 2450kr*

**Mötet beslöt:**

**att** bifalla båda Noahs yrkande



- att bifalla den framvaskade motionen**
- §22 Motion: Ändring av hedersmedlemmar i reglementet Rasmus Göransson presenterade motionen.  
Fred presenterade styrelsens svar.  
Mötet **beslöt**:  
**att bifalla motionen**
- §23 Motion: Ändring av mandatperiod för Medaljelekkommitté-medlem Rasmus Göransson presenterade motionen.  
Fred presenterade styrelsens svar.  
Mötet **beslöt**:  
**att bifalla motionen**
- §24 Motion: Införande av Miljömästeriet på D-sektionen Elin Hanstorp, Clara Cyon och Wilhelm Wanecek presenterade motionen.  
Fred Nordell presenterade styrelsens svar.  
Motionärerna gav svar på styrelsens frågor från svaret.  
Rasmus Göransson **yrkar**:  
**att** styrelsen 19 ska presentera en utvärdering av miljömästeriet till VTM där specificera utskottets åligganden är specificerade.  
Gabriel Sjöberg **yrkar**:  
**att** ta fram policys för miljöarbete  
**att** framtagna policys tas upp på sektionens möte och beslutas om där  
Elin Hanstorp **yrkar**:  
**att** i reglementet under Vice ordförande inför en ny paragraf med följande info:
- Lista på idéer / saker som kan göras i Miljömästeriet:**
- Trycka på akademiska hus att lösa bättre källsortering i E-huset
  - Diskutera med LED-café vad som kan göras för att minska användningen av engångsartiklar (e.g. sälj termosar, ge rabatt till dem som använder egen termos)
  - Hålla i event för att öka förståelse för hur man leva mer hållbart



- Vegetariskt matlagning
- Föreläsning om livsvanor
- Klädbytdagar
- Secondhand för kursböcker

- Se över de olika utskottens verksamhet och se om man med enkla medel kan göra den mer hållbar och med det sen ta fram och hjälpa utskotten att förändra sig.
- Ta fram miljö-handlingsplan
- Se över arbete för att erhålla "Sektionsgrodan"
- Ha eventuellt samarbeten med motsvarande gruppen på andra sektioner
- Granska företag som vi låter komma till D-sektionen så att Näringsliv kan göra medvetna val i vilka företag vi låter komma hit och marknadsföra sig.
- Agera resurs ("bollplank") för andra utskott inför hållbarhetsfrågor
- Bolla idéer med studenter inför exjobb om hur projekt kan utformas ur ett hållbarhetsperspektiv

Motionärerna **beslöt**:

**att** jämka sig med Elins yrkande

Mötet **beslöt**:

**att** avslå Gabriels yrkande

**att** bifalla Rasmus yrkande

**att** bifalla den framvaskade motionen.

§25 Motion: Godkänna D-Chip som fristående förening

Inger Gundersen presenterade motionen.

Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

David Larsson **yrkar**:

**att** ändra första att-satsen till, *att godkänna D-chips stadgar samt införa D-chip som fri förening under Datatekniksektionen.*

Mötet **beslöt**:

**att** avlså Davids yrkande

**att** bifalla motionen, första läsning

Axel Syrén begärde **protokollsanteckning**:





”Jag anser att sektionsmötet gick direkt emot stadgan i frågan om hur en fristående förening godkänns. Det finns ingen grund för att en stadgeändring skulle krävas för att godkänna en fristående förening.

På mötet påstods det att en fristående förening definieras av att den listas i stadgan, vilket är osant.

Stadgan, paragraf 20.1, Fristående föreningar, definition:

*För att betraktas som en fristående förening skall föreningen vara godkänd av sektionsmötet och ha av sektionsmötet stadfästa stadgar.*

Vidare anser jag att frågan hanterades på ett osnyggt sätt av talmannen, och att dennes åsikt i frågan tydligt lyste igenom på ett olämpligt vis.

Jag anser att det var fel att gå till beslut i frågan utan att först lyfta frågan om tolkning av stadgan.”

§26 Entledigande av funktionär

Mötet **beslöt**:

**att** entlediga Elin Sakurai som Medaljelekkommittésmedlem

**att** entlediga Lisa Claesson som Medaljelekkommittésmedlem

§27 Val\*

Rasmus Göransson **yrkar**:

**att** lägga till övermarskalk och medaljelekkommittésmedlem (2st) i punkten val

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla Rasmus yrkande

### **Framtidsordförande**

Daniel Jannemyr Åhlin kandiderade.

Daniel Jannemyr Åhlin presenterade sig och utfrågades.

Daniel Jannemyr Åhlin lämnade lokalen.

Valberedningen presenterade sin kandidat Daniel Åhlin och blev utfrågade.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att välja Daniel Jannemyr Åhlin.

Daniel Jannemyr Åhlin kom in i lokalen.



### **Framtidsledamot**

Anna Qvil, Erik Gralén och Oskar Ström kandiderade.

Erik Gralén och Oskar Ström lämnade lokalen.

Anna Qvil presenterade sig och utfrågades.

Anna Qvil lämnade lokalen och Erik Gralén kom in.

Erik Gralén presenterade sig och utfrågades.

Erik Gralén lämnade lokalen och Oskar Ström kom in.

Oskar Ström presenterade sig och utfrågades.

Oskar Ström lämnade lokalen.

Valberedningen presenterade sina kandidater Anna Qvil, Erik Gralén och Oskar Ström.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att välja Anna Qvil, Erik Gralén och Oskar Ström.

Anna Qvil, Erik Gralén och Oskar Ström kom in i lokalen.

### **Vice Skattmästare**

Filip Tran kandiderade.

Filip Tran presenterade sig och utfrågades.

Filip Tran lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att välja Filip Tran.

Filip Tran kom in i lokalen.

### **Övermarskalk**

Fabian Sundholm kandiderade.

Fabian Sundholm presenterade sig och utfrågades.

Fabian Sundholm lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att välja Fabian Sundholm.



Fabian Sundholm kom in i lokalen.

### **Medaljелеlekkommittémedlem**

Axel Svensson och Gabriel Sjöberg kandiderade.

Gabriel Sjöberg lämnade lokalen.

Axel Svensson presenterade sig och utfrågades.

Axel Svensson lämnade lokalen och Gabriel Sjöberg kom in.

Gabriel Sjöberg presenterade sig och utfrågades.

Gabriel Sjöberg lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att välja Axel Svensson och Gabriel Sjöberg.

Axel Svensson och Gabriel Sjöberg kom in i lokalen.

§28 Talman förklarar  
mötet avslutat

Talman förklarade mötet avslutat 23:11.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Viktor Claesson  
Propagandamästare

Tim Djärf  
Talman

Jonathan Schoultz  
Sektionsmedlem

Rasmus Göransson  
Sektionsmedlem